
 

 До Кмет на община Шумен 

 чрез Председателя на Общински съвет 

 гр. Шумен 

 
 

ПИТАНЕ 
 от  

Добрин Чайлев общински съветник, ПП „Атака“ 

 

 ОТНОСНО: Разпределение на средства в бюджет 2018 от данък върху таксиметров 
превоз на пътници. 

 
Уважаеми  г-н Кмет, 

 На мое питане от 02.02.2017г относно разпределение на постъпили средства от данък върху 
тексиметров превоз на пътници, вие ми отговорихте, че няма нормативен документ (ЗМДТ, ЗАП 
или Наредба) където да са разписани критерии, начини или методи за разпределение на този вид 
данък! Към 20.02.2017 г постъпилите средства в общината са 157 173,54лв. Вие имате 
ангажимент по поддръжка на вертикалната сигнализация по местостоянките на таксиметровите 
автомобили, свързани с изпълнението на услугите които предлагат. Тези свои ангажименти вие 
ги изпълнявате много преди още този данък да бъде въведен. Моите въпроси към вас са 
следните! 
 1. Колко са постъпилите към днешна дата средства от този вид данък? 
 2. Имате ли вече изградени критерии, начини или методи за разпределението им и по 
някакъв начин ще бъдат изразходени в бюджет 2018? 
 3. Какви допълнителни мероприятия от сега предлаганите, вие залагате за да се подобри 
качеството на предлаганите от таксиметровите шофьори услуги? Например има ли поставени 
тоалетни до по-големите местостоянки каквото е желанието на превозвачите? 

 Желая да получа от вас писмен отговор! 

 

 

       27. 10. 2017г                                                                С  Уважение: ...............................      

          гр. Шумен                                                                                     / инж. Добрин Чайлев /                                              
 

 

 

 

 

 

 

 

 

   


